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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ  
ΤΕΧΝΙΚΟ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ ΕΛΛΑΔΑΣ  
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΤΜΗΜΑ Ν. ΕΥΒΟΙΑΣ  
ΧΑΪΝΑ  & ΑΠΟΣΤΟΛΙΔΟΥ -ΧΑΛΚΙΔΑ (34100)  
τηλ.:2221061285-86, FAX:61287 
 

Τακτική Συνεδρίαση Διοικούσας Επιτροπής  Περιφερειακού Τμήματος 

Τεχνικού   Επιμελητηρίου  Ν. Εύβοιας 

συνεδρίαση με αριθμό 16 έτους 2018 από 5 Νοεμβρίου 2018 

 

Σήμερα την 5η  του μηνός  Νοεμβρίου του έτους 2018 ημέρα της εβδομάδος  Δευτέρα και 
ώρα 19:30΄στα Γραφεία του Περιφερειακού Τμήματος συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η 

Διοικούσα Επιτροπή, ύστερα από την 2043/02.11.2018 έγγραφη πρόσκληση του 

Προέδρου αυτής, για συζήτηση και λήψη απόφασης στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας 

διάταξης: 

ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗ  
1ο θέμα: Ενημερώσεις 
2ο θέμα: Απόφαση 1/Σ16/2018: Ορισμός επιτροπής για το Master plan Λιμένα 

Χαλκίδας 
3ο θέμα: Απόφαση 2/Σ16/2018: Ενημέρωση - Δελτίο τύπου για τα προβλήματα της 

υψηλής γέφυρας Χαλκίδας 
4ο θέμα: Απόφαση 3/Σ16/2018: Συζήτηση – προτάσεις επί του νέου σχεδίου 

Προεδρικού Διατάγματος οργανισμού ΤΕΕ 
5ο θέμα: (αναβάλλεται) Επικύρωση 14ης συνεδρίασης Δ.Ε. 2018 
 
Πίνακας αποδεκτών: Προς:     
1. Μέλη Δ.Ε. ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας, 
2. Προεδρείο Αντιπροσωπείας ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας, 
3. κ. Σταύρο Καμαριώτη μέλος Κ. Αντ/πείας ΤΕΕ, 
4. κ. Σοφία Ελευθεριάδου – Κουδούνη  μέλος Κ. Αντ/πείας ΤΕΕ. 
5. κ. Γωγώ Ρουσοδήμου μέλος Κ. Αντ/πείας  ΤΕΕ.  

 

ΩΡΑ ΕΝΑΡΞΗΣ: 19.30 μ.μ. 

ΩΡΑ ΛΗΞΗΣ: 20:45 μ.μ. 
 

Παρόντες   ΧΡΟΝΟΣ 

ΠΡΟΣΕΛΕΥΣΗΣ 

ΧΡΟΝΟΣ 

ΑΠΟΧΩΡΗΣΗΣ 

 Λάππας 

Κωνσταντίνος 

 

Πρόεδρος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Χαϊνά Αθηνά Αντιπρόεδρος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Παπαβασιλείου 

Δημήτριος 

Γενικός 

Γραμματέας 

ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Θεοδώρου 

Χαράλαμπος 

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Πασσάς  

Γεώργιος 

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ 20:25 

 Σταματούκος 

Πέτρος 

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

 Χουχούμης 

Κωνσταντίνος 

Μέλος ΕΝΑΡΞΗ ΛΗΞΗ 

     

 
Απόντα     

ΑΔΑ: 6Ν7846Ψ842-4ΤΤ



 Κηλίφης 

Εμμανουήλ  

Μέλος   

 Σαλταγιάννης 
Ιωάννης 

Μέλος   

 

 

 

Παρόντες επίσης ήταν:  

Η κ. Μπόκαρη Ιωάννα Πρόεδρος της Αντιπροσωπείας του Π.Τ. και η κ. Σοφία 
Ελευθεριάδου – Κουδούνη  μέλος Κ. Αντ/πείας ΤΕΕ  

 

Παρούσα για γραμματειακή υποστήριξη η υπάλληλος του ΤΕΕ/Π.Τ.Ε: Αντωνιάδου 

Παναγιώτα.  

 
Χαλκίδα 5 Νοεμβρίου 2018 

Ο Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας      
 
  

Λάππας Κωνσταντίνος                              Παπαβασιλείου Δημήτριος      
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1ο θέμα: Ενημερώσεις 
 
Ο Πρόεδρος ενημέρωσε το σώμα για τα παρακάτω: 
 
- Εστάλη προσφορά για τις ψηφιακές υπογραφές από την εταιρεία έκανε την 
ενημέρωση επί αυτού του θέματος στην πρόσφατη ημερίδα που πραγματοποίησε το 
Περιφερειακό τμήμα.  
 
-Μετά από τηλεφώνημα του κ. Παναγιωτόπουλου που έκανε την ενημέρωση για τις 
ηλεκτρονικές άδειες στην πρόσφατη ημερίδα που πραγματοποίησε το Περιφερειακό 
τμήμα, προγραμματίστηκε επίσκεψη στο Αλιβέρι για ενημέρωση των μηχανικών της 
Νότιας Εύβοιας, στο δημοτικό κατάστημα στα Κριεζά το προσεχές Σάββατο και ώρα 
10:30.  
 
-Στα πλαίσια των προγραμματισμένων επισκέψεων με φορείς του νομού, 
πραγματοποιήθηκε επίσκεψη στον Μητροπολίτη. Αντηλλάγησαν απόψεις σε πολύ 
εγκάρδιο και συνεργατικό κλίμα, επί θεμάτων συνεργασίας μεταξύ των δύο φορέων.  
Γνωστοποίησε ο Μητροπολίτης ότι έχει εκπονηθεί μελέτη από την Μητρόπολη που 
αφορά τον ευρύτερο περιβάλλοντα χώρο της εκκλησίας της Αγίας Παρασκευής, την 
οποία και θα αποστείλει ηλεκτρονικά στο Περιφερειακό Τμήμα. Είναι ενδιαφέρον να 
μελετηθεί από το ΤΕΕ Π.Ε. κατά πόσο είναι εφικτή η ένταξη της στον master plan 
που έχει εκπονήσει ο ΟΛΝΕ και βρίσκεται στο στάδιο της διαβούλευσης.  
 
 

Τα παραπάνω συζητήθηκαν στο σκέλος των ενημερώσεων της Διοικούσας 
Επιτροπής 

 
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο νόμος 

Ακριβές απόσπασμα 
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Λάππας Κωνσταντίνος                              Παπαβασιλείου Δημήτριος      
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2ο θέμα: Απόφαση 1/Σ16/2018: Ορισμός επιτροπής για το Master plan Λιμένα 
Χαλκίδας 

 
Ο Πρόεδρος ενημέρωσε το σώμα, ότι το ΤΕΕ/Π.Τ.Ε. συμμετείχε σε πρόσφατη 
διαβούλευση των φορέων της πόλης που πραγματοποιήθηκε στον ΟΛΝΕ, σχετικά με 
το Master plan Λιμένα Χαλκίδας 
Έγινε η  παρουσίαση του από την εταιρεία που έχει εκπονήσει την μελέτη, σχέδια 
που έχουν αποσταλεί και στο ΤΕΕ/Π.Τ.Ε. σε ψηφιακή μορφή. Η χωρική παρέμβαση 
ξεκινάει από τα Πολιτικά από τη ΛΑΡΚΟ και φτάνει μέχρι το Μπούρτζι.  
Έγινε γενική κουβέντα και αναφορές για το εμπορικό λιμάνι και τη μεταφορά του σε 
προέκταση του παλιού λιμένα στα Τσιμέντα.  
 
Η Δ.Ε. σήμερα καλείται να ορίσει επιτροπή η οποία αφού μελετήσει τα σχέδια να 
εισηγηθεί στην Διοικούσα Επιτροπή για τελικό πόρισμα- εισήγηση του ΤΕΕ/Π.Τ.Ε. 
σχετικά με το Master plan Λιμένα Χαλκίδας. 
…………………………………………………………………………………………… 
Η Διοικούσα Επιτροπή ύστερα από διαλογική συζήτηση,  

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  ο μ ό φ ω ν α 
 

Ορίζει επιτροπή: τις Μ.Ε. Υποδομών –Μεταφορών, Χωροταξίας και Πολεοδομίας με 
τους συντονιστές τους που έχουν οριστεί από την Δ.Ε., σε συνεργασία και την 
αρχιτεκτονική Μ.Ε. και όποιον άλλο συνάδελφο μηχανικό μπορεί να συμβάλει στο 
έργο, η οποία αφού μελετήσει τα σχέδια να εισηγηθεί στην Διοικούσα Επιτροπή για 
τελικό πόρισμα- εισήγηση του ΤΕΕ/Π.Τ.Ε. σχετικά με το Master plan Λιμένα 
Χαλκίδας. 
 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 1/Σ16/2018  
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως 

ορίζει ο νόμος 
Ακριβές απόσπασμα 
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Λάππας Κωνσταντίνος                              Παπαβασιλείου Δημήτριος 
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3ο θέμα: Απόφαση 2/Σ16/2018: Ενημέρωση - Δελτίο τύπου για τα προβλήματα της 

υψηλής γέφυρας Χαλκίδας 
 
Ο Πρόεδρος επί του θέματος είπε, ότι με αφορμή δημοσιεύματα από τοπικά ΜΜΕ για 
προβλήματα της υψηλής γέφυρας Χαλκίδας.  
Ακολούθως πήρε το λόγο η κυρία Μπόκαρη Πρόεδρος της Αντιπροσωπείας και 
εργαζόμενη στην Αντιπεριφέρεια Ν. Εύβοιας, η οποία είπε ότι επικοινώνησε με τους 
αρμοδίους συντήρησης της υψηλής γέφυρας Χαλκίδας, την Ειδική Υπηρεσία 
Δημοσίων Έργων, Τμήμα Κατασκευών Έργων, κλπ,  ο ειδικός σύμβουλος των 
οποίων απέστειλε ενημερωτικό σημείωμα βάσει του οποίου εκδόθηκε σχετικό δελτίο 
Τύπου, το οποίο συμπερασματικά αναφέρει: 
 
Συμπερασματικά από τον έλεγχο που έγινε προέκυψαν τα παρακάτω:  
1) δεν εντοπίστηκε οποιοδήποτε πρόβλημα και στο σύνολό τους οι αναρτήρες 
βρίσκονταν σε άριστη κατάσταση,  
2) ο έλεγχος δεν έδειξε το παραμικρό πρόβλημα στο σύνολο των δομικών στοιχείων 
από οπλισμένο σκυρόδεμα τόσο στην Κεντρική καλωδιωτή γέφυρα όσο και στις 
γέφυρες πρόσβασης,  
3) ο έλεγχος εντόπισε μικρό αριθμό επιδερμικών αποφλοιώσεων σκυροδέματος 
μικρής έκτασης, σποραδικές επιφανειακές εμφανίσεις οξυμένου οπλισμού και σημεία 
υψηλής υγρασίας κυρίως στις γέφυρες πρόσβασης γύρω από τις υδρορροές του 
καταστρώματος. Τα ελαττώματα αυτά καταγράφηκαν συστηματικά προκειμένου να 
περιληφθούν και αποκατασταθούν σε κάποια από τις επόμενες συντηρήσεις. Δεν 
έχουν οποιαδήποτε επίπτωση στη φέρουσα ικανότητα της γέφυρας και 
χαρακτηρίζονται ως συνήθη πλην της υγρασίας σε έργα από οπλισμένο σκυρόδεμα. 
Η τοπική εμφάνιση υγρασίας οφείλεται σε ατέλειες των υδρορροών του 
καταστρώματος. 
 
Ήδη το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών έχει δρομολογήσει δια της αρμόδιας 
Διεύθυνσης Υποδομών σταθερής τροχιάς, συντηρήσεων και ασφάλειας Δ14 την 
εκτέλεση ενός δεύτερου κύκλου επιθεώρησης και ελέγχων, όπως επίσης στην ίδια 
εργολαβία και την επισκευή των παραπάνω ελαττωμάτων. Πέραν αυτών στο πλαίσιο 
της εργολαβίας θα ενταχθεί και η επιδερμική βαφή προστασία των ζωτικών ατομικών 
στοιχείων της γέφυρας, ώστε να επιβραδυνθεί ανασταλεί στο μέγιστο δυνατό βαθμό η 
φυσιολογική γήρανση του υλικού. Οι σχετικές εργασίες επιθεώρησης και συντήρησης 
αναμένεται να εκτελεστούν εντός του 2019.  
…………………………………………………………………………………………… 
Η Διοικούσα Επιτροπή ύστερα από διαλογική συζήτηση,  

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  ο μ ό φ ω ν α 
 
Την Ενημέρωση - Δελτίο τύπου για τα προβλήματα της υψηλής γέφυρας Χαλκίδας, 
προκειμένου να καθησυχαστούν οι διερχόμενοι, ύστερα από τον θόρυβο που 
προκλήθηκε από πρόσφατα δημοσιεύματα.    
 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 2/Σ16/2018  
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως 

ορίζει ο νόμος 
Ακριβές απόσπασμα 

Χαλκίδα 5 Νοεμβρίου 2018 

Ο Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας      

 
  

Λάππας Κωνσταντίνος                              Παπαβασιλείου Δημήτριος 
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4ο θέμα: Απόφαση 3/Σ16/2018: Συζήτηση – προτάσεις επί του νέου σχεδίου 
Προεδρικού Διατάγματος οργανισμού ΤΕΕ 

 
Ο Πρόεδρος επί του θέματος είπε, ότι το θέμα έχει απασχολήσει το τελευταίο 
διάστημα και έχει ξανασυζητηθεί στην Διοικούσα  Επιτροπή.  
 
Εστάλη στο ΤΕΕ/Π.Τ.Ε σχετική εισήγηση πρόταση του Κεντρικού ΤΕΕ  επί του νέου 
σχεδίου Προεδρικού Διατάγματος οργανισμού ΤΕΕ, επί του οποίου θα πρέπει να 
εκφράσει άποψη.  
Κατά την διαλογική συζήτηση που ακολούθησε,  
 

Η Δ.Ε. Ο μ ό φ ω ν α  α π ο φ ά σ ι σ ε, 
 
Επειδή υπάρχουν αρκετοί προβληματισμοί και διαφαίνεται μια υποβάθμιση του 
ρόλου των Περιφερειακών  Τμημάτων σε ότι αφορά τις εκπροσωπήσεις  κλπ, 
προτάθηκε, πριν την απάντηση επί του σχεδίου του Π.Τ. να επικοινωνήσει ο 
Πρόεδρος με τον Πρόεδρο του Δικηγορικού Συλλόγου του Νομού για περισσότερες 
επεξηγήσεις επί του σχεδίου και ενδεχομένως και νομικές κατευθύνσεις. Ακολούθως 
να συνταχθεί απαντητικό έγγραφο προς το Κεντρικό ΤΕΕ.  
Να ζητήσει από τον Πρόεδρο του Κεντρικού ΤΕΕ να έρθει να ενημερώσει επί του 
θέματος κατά την συνεδρίαση της προγραμματισμένης προσεχούς συνεδρίασης της 
Αντιπροσωπείας του Περιφερειακού Τμήματος.  
 

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 3/Σ16/2018  
Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως 

ορίζει ο νόμος 
Ακριβές απόσπασμα 

Χαλκίδα 5 Νοεμβρίου 2018 

Ο Πρόεδρος                                     Ο   Γεν. Γραμματέας      

 
  

Λάππας Κωνσταντίνος                              Παπαβασιλείου Δημήτριος 
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5ο θέμα: (αναβάλλεται) Επικύρωση 14ης συνεδρίασης Δ.Ε. 2018 
 
Η Δ.Ε. Ο μ ό φ ω ν α  α π ο φ ά σ ι σ ε, την αναβολή του θέματος.  
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